
ZÁPIS ZE SCHŮZE KOMISE EVVO MĚSTYSE NOVÉ VESELÍ 

DATUM: 10. 11. 2022 v 15.15 h.  

PŘÍTOMNI: MVDr. Zdeněk Křivánek, Mgr. Eliška Mužátková, Monika Kovalská, Bc. Eva Jurmanová 

OMLUVENI: Ing. Jana Stehlíková 

 

PROGRAM: 

1. Zahájení schůze komise 

2. Aktivity roku 2022 

3. Plány a návrhy na rok 2023 

4. Diskuse, závěry 

Ad 1)  

 Schůzi zahájil a přítomné přivítal starosta městyse MVDr. Z. Křivánek.  

Ad 2)  

 Pan starosta v krátkosti zhodnotil environmentální život v našem městysi a proběhlé aktivity 

 Proběhly úklidové akce na čisté životní prostředí  

 Alej vysazená za Hudlíkem byla dosazena 

 Záměr na výsadbu okrasných třešní v travnaté části podél chodníku ulice není možné realizovat 

kvůli vedení elektrických kabelů. 

 Ke zlepšení osvěty kolem třídění a sešlapávání odpadu byl uveřejněn grafický materiál ve 

zpravodaji, na jaře bude uveřejněn článek ke kompostování. 

Ad 3) 

 Plány s pozemkem na Holetín se stále vyvíjí a upravují. Momentálně se uvažuje o terénním hřišti 

pro náctileté, tzv. pumtrack a workout. Může mít podobu přírodních překážek a terénu nebo 

umělý povrch, část pozemku bude osazeno stromy a keři dle plánu. Hledá se soulad mezi 

potřebami skupin obyvatel. Eliška sdělila, že momentálně ve spolupráci se školou probíhá další 

anketa na podobu takového hřiště. 

 

Ad 3) Diskuse: 

 V diskusi se členové komise vyjadřovali a reagovali ke všem bodům průběžně  

 Monika zjišťovala reálnou péči o stromy – vysekávání vysoké trávy, zálivka. Diskutovalo se, zda 

pořídit nové keramické označníky u stromů v ovocné aleji. Také větší vtažení obyvatel do péče o 

stromy. Městys zajišťuje vysekávání a instalaci chybějících oplocenek, označníky jsou věcí rodinek 

a ty mohou se spolupráci s MŠ cedulky znovu vyrobit a instalovat si. 

 Pan starosta navrhl výsadbu květinových míst ve větším rozsahu, např. podél chodníku o COOPu 

směrem k hale nebo i na jiná místa. Květinová výsadba podpoří hmyz, včely a motýli a zvýší 

biodiverzitu v obci. 

 Monika navrhla výsadbu bezúdržbových trvalek denivek u úřadu (podél kamenné zídky), bude 

realizováno na jaře. 

 Eva sdělila všem přítomným výsledky diskuse s dětmi o lepším využití hřiště na Újezd, děti kreslily 

nějaké návrhy. Diskutovalo se vybudování pevné zdi, případně instalování dalších prvků. Bohužel, 

kvůli předpisům a normám na dopadové plochy to tento prostor neumožňuje.  

 

 



Závěry: 

1. Zaměřit se na osvětu obyvatel informováním ve zpravodaji a příklady dobré praxe 

T: trvale 

O: Monika 

2. Seznámit komisi s výsledky ankety na hřiště pro mládež 

T: jaro 2023 

O: Eliška 

3. Seznámit komisi s návrhy na hřiště k Újezdu 

T: jaro 2023 

O: Eva 

4. Zajistit trvalou péči o stromy v našich alejích 

T: trvale 

O: pan starosta 

5. Naplánovat výsadbu trvalkových květinových záhonů 

T: jaro 2023 

O: pan starosta, Monika 

 

Zapsala: Kovalská 

V Novém Veselí dne 5. 12.  2022 


